
 
 
I podcasten fornemmer man en slags indre 
kamp, hvor Anders Agger ikke tror, at der er 
lagt en skæbne ud for ham, men alligevel er 
der noget…. 
 
Hvordan har du det med begrebet skæbne?  
 
 
 

  ”Så den grundlæggende tro på, at der 
er en, der har lagt skæbnetrådene for 
dig, og det er en Gud – en almægtig 
Gud endda - det kan man nemt afvise 
som fuldstændig naivt. Men der er jo 
også noget stærkt i det.” 
 
Sådan siger Anders Agger i podcasten. 
Er det naivt eller stærkt at tro, at Gud 
har en finger med i spillet i ens liv? 
 
 
 

 
 
I podcasten taler de om skæbne og 
tilfældigheder. Hvornår er noget skæbne, 
og hvornår er det tilfældigheder? Og hvad 
er forskellen? 
 
 

   
 
Hvordan ville det være at leve, hvis 
livet var retfærdigt? 
 
 

 
 
 
 
”Det bliver podcasten, hvor der sidder en 
mand og siger, at han ikke tror på den der 
skæbnevej. Men faktisk så tror han jo på, at 
der er et gudsbillede, som indimellem griber 
ind. Tror jeg.” 
 
Kender du den dobbelthed, Anders Agger 
fortæller om i podcasten? Og hvem/hvad 
tænker du i givet fald griber ind? 
 
 
 

   
 
 
Tidligere talte man mere om skæbne, 
og man så mange ting i livet som 
forudbestemt. I dag tror mange 
mennesker mere på frihed og egen 
indflydelse end en forudbestemt 
skæbne. 
 
Hvad betyder det for måden, vi lever 
vores liv på? For hvordan det er at 
være menneske? Og er der både 
positive og negative sider af det? 
 
 

 
 
 
Kan vi som mennesker altid sige, at vi 
handler frit? 

   
 
 
Har du oplevet noget, du vil kalde 
skæbne? Og i givet fald hvad? 

 


